
    Zápis č. 5 

                       z jednání školské rady Pražské konzervatoře, Na Rejdišti 1, Praha 1  

                                                                           30. 3. 2022 

Přítomni 

za pedagogické pracovníky: MgA. Markéta Halířová 

za studenty: Vavřinec Holeček. Jan Sedláček 

za zřizovatele: Mgr. Jiří Růžička 

omluven: Mgr. Petr Kubíček, Mgr. Jakub Kydlíček PhD., 

Jako host: ředitel konzervatoře MgA. Petr Čech, ArtD., MgA. Tomáš Krejča, PhD. 

 

Program: 

1. Úvod, schválení programu 

2. Podněty  

3. Různé 

 
1. Schválení programu 

Školská rada schválila program jednání a zapisovatele schůze  
 

2. Podněty  

Tělocvik – přesun do jiné místnosti v Palffyho paláci, do stávající místnosti se výhledově přesune bicí 
oddělení  

SAP – návrhy ke změnám (personální otázka, úroveň psacího projevu studentů, volba tématu, výstup 
předmětu, prezenční/konzultační forma) – bude dořešeno 

Anglická konverzace v 5. a 6. ročníku – pravděpodobnost volby předmětu v příštím roce 

3. Různé 

Hospodaření školy  

• Magistrátem schváleno bez výhrad 

• Prostředky na platy zaměstnanců a reinvestice vyčerpány 

• Doplňková činnost ve zisku (kurzy apod.) 

Ukrajinská otázka 

• 15 přijatých studentů na základě zkoušky z nástroje 

• Začlenění nových studentů do výuky 

• Kurzy češtiny 

 

 

Další jednání školské rady je plánováno na středu 4.5. 2022 v 9,00 

 

V Praze, dne 30.3. 2022 

Zapsala: MgA. Markéta Halířová 


